
Zápis  
z 1. zasedání zastupitelstva obce v roce 2010 

konaného dne 19. 3. 2010 

v zasedací  místnosti Obecního úřadu Lazinov 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Informace z činnosti obecního úřadu a zastupitelstva 

3. Smlouva se SVaK na budoucí zřízení věcného břemene 

4. Diskuze a závěr 

 

Průběh jednání: 

1. Zahájení 

Předsedající – starosta obce Novotný Pavel – zahájil zasedání v 18.00 hodin.  

Přítomno: 7 ze sedmi členů zastupitelstva obce. 

Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Zapisovatelkou byla určena paní Radka Košíková.  

Hlasování bude podle jednacího řádu veřejné. 

Ověřovatelé zápisu: pan Doskočil František a pan Ondříček Josef  – hlasování: 7/0/0 (vždy v pořadí: 

pro/proti/zdrželo se). 

Vyvěšený program zasedání bude dodržen. 

 

Starosta obce oznámil, že ze zasedání zastupitelstva si bude obec pro svoje potřeby pořizovat hlasový 

záznam. 

2. Informace z činnosti zastupitelstva 

a) Zhodnocení zimní údržby 

Zimní údržbu komunikací v obci měla na starosti, stejně jako v předchozích 3 letech, firma HOLAS CZ. 

Zima byla letos na údržbu náročnější, ale z pohledu starosty byla provedena dobře. 

Je to samozřejmě nevděčná práce, nelze ji dělat dokonale, vždy se v nějakém čase najde místo, které by 

bylo potřebí odhrnout nebo posypat víc nebo dřív. V porovnání s okolními obcemi jsme ale měli 

uklizeno lépe a také levněji (firma HOLAS CZ loni a předloni nefakturovala nic, letos bude fakturovat 

údajně jen prosté náklady). 

 

b) Stavební akce z loňského roku: 

Stavba „Rekonstrukce veř. ploch –  2.část“ 

Stavba je dokončena. Práce byly provedeny kvalitně. Nyní probíhá kontrola ze strany SZIFu a vyřízení 

plateb z dotace a začneme splácet dlouhodobý úvěr (500 tis.), který má obec u KB.  

Vykazování má letos zpoždění v důsledku nejasností s vykazováním nákladů a DPH. 

 

Stavba „Vybudování odpočinkové zóny na návsi“ 

Stavba je ukončena a vykázána vůči JmK. Na jaře proběhne už jen doplnění zeleně po zimě. 

 

Stavba „Rekonstrukce veř. ploch –  3.část“ 

V říjnu podala obec na SZIF žádost o další dotaci na 3.etapu rekonstrukce veřejných ploch v obci – 

rozpočet etapy je 3,8 mil. Kč, dotace vychází na 2,8 mil. Kč. Naše obec tentokrát dotaci nezískala (byly 

bodově zvýhodněny ty obce, které ještě dotaci nezískaly). Na podzim o ni znovu zažádáme. 

 

c) Stavební akce v letošním roce: 

Stavba nové hasičské zbrojnice: 

Proběhlo územní řízení, nyní probíhá stavební řízení. 

Na financování stavby chceme podat žádost o dotaci na MAS Partnerství venkova, jejíž jsme 

prostřednictvím Mikroregionu Letovicko členem. Pokud se podaří dotaci získat, tak bychom letos se 

stavbou začali. 

 

d) Jarní úklid obce 



Obec opět plánuje zorganizovat jarní úklid kolem hřiště a zátoky a objednat kontejner. Dále pak 

zametení silnic a chodníků v obci a vyspravení děr na obecní silnici směr Meziříčko a Svitace. 

 

e) Pronájem obchodu 
Paní Jirglová v obchodě na vlastní žádost končí k 31.3.2010. Obec hledá nového nájemce. 

Hospoda – začali jsme se domlouvat na stanovení podmínek provozu – toto je zatím v řešení. 

 

f) Lípa nad hřištěm 
Starosta obce oznámil přítomným, že obec si nechala zpracovat znalecký posudek na zdravotní stav lípy 

na rozcestí v uzlovém bodě „U křížku“, která se naklání nad chalupy u hřiště. 

Podle posudku je lípa v dobré kondici se schopností odolat rychlosti větru od 32m/s což je orkán, nehrozí 

nebezpečí zlomu ani vývratu.  

Přesto obec hodlá provést na podzim řezy, které sníží váhu koruny na straně, na kterou se naklání. 

Zároveň s tím, bychom nechali provést i snížení koruny u lípy nad Tihonovými – práce budou provedeny 

na podzim. 

p. Zobačová -  je lípa u Tihonů součástí posudku?  

p. starosta – není. 

p. Zobačová – kdo navrhl snížení lípy u Tihónů? 

p. starosta – snížení bude provedeno na žádost Tihonů, mají strach z pádu stromu nebo větví při větru. 

p. Zobač ml. – kdo dělal ten posudek?  

p. starosta – Ing. Úradníček, soudní znalec. 

 

g) Přeložka plynovodu 
Ohledně plynovodu vedoucího částečně přes pozemek p.č. 1/5, se obec rozhodla objednat projekt na 

přeložku v délce asi 6 m. Dvěma sondami napojenými na stávající potrubí bude plynovod vyveden nad 

povrch a v ocelovém potrubí povede okolo jilmů po obecním pozemku. Nebude to vzhledné, ale 

odstraníme tím problém s vedením obecního plynovodu částečně pod soukromým pozemkem. 

3. Smlouva se SVaK o výpůjčce a o budoucím zřízení věcného břemene 

SVaK má v plánu letos začít realizovat 3 investiční akce. 

2 prodloužení vodovodu, příp. kanalizace: 

− SO 01 – směr Křetín, Dolní Poříčí - to je akce soukromého investora, kterou si bude sám 

spolufinancovat, je to v souladu se změnou územního plánu. 

− SO 02 – pro pozemky mezi silnicí a starou hospodou (i kanalizace) 

 a 1 náhrady stávajícího nevyhovujícího vedení: 

− SO 03 – od garáží (stávající hasičská zbrojnice) směrem k domu č.p. 79 – zde je nevyhovující, 

obtížně přístupné potrubí. Zaslepí se zde stávající potrubí a povede nové na obecních pozemcích. 

 

Smlouva je na pronájem a na budoucí zřízení věcného břemene pro položení a údržbu vodovodu (příp. 

vodovodu a kanalizace u SO 02) u obecních pozemků, které jsou v plánovaných trasách. 

p. Zobačová – bylo by dobré, kdyby bylo majitelům sousedních pozemků oznámeno, že tam bude ochranné 

pásmo. 

p. starosta – k tomuto účelu bude stavební řízení, kde budou pozváni majitelé sousedních pozemků a budou 

informováni. 

p. Holas ml. – akci dělá VaS, bude územní řízení a vodoprávní řízení a zastupitelstvo nyní pouze souhlasí 

s tím, že bude po konkrétních obecních pozemcích veden vodovod (příp. kanalizace). Jedná se převážně o 

pozemky, které jsou využívány jako obecní komunikace. 

 

Návrh usnesení č. 2010/1/1: Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy se SVaK  Boskovice o 

výpůjčce a budoucím zřízení věcného břemene na 3 investiční akce plánované SVaK.  

Hlasování: 7/0/0 = přijato 

 

4. Diskuze a závěr 

Plánované akce: 

 V sobotu 27. 3. 2010 bude „Noc s Andersenem“. 

 5.června 2010 bude „Dětský den“. 

 

Po diskuzi starosta obce ukončil v 18.50 hod. veřejné zasedání zastupitelstva obce. 

 



Přehled usnesení 
z 1. zasedání zastupitelstva obce Lazinov v roce 2010 

konaného dne 19. 3. 2010 
 

Usnesení č. 2010/1/1: Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy se SVaK  Boskovice o výpůjčce a 

budoucím zřízení věcného břemene na 3 investiční akce plánované SVaK.  

 

 

 

Přílohy: 

1. Svolání a program veřejného zastupitelstva 

2. Prezenční listina 

3. Smlouva se SVaK na budoucí zřízení věcného břemene 

 

 

Vypracovala:   Radka Košíková 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Doskočil František    Pavel Novotný, starosta 

Ondříček Josef 


